
VIDEO: Fico informoval o svojom stretnutí s
Čaputovou v Prezidentskom paláci. Zdá sa, že
jeseň bude horúca!
- CZ24 News | 28. září 2021

SLOVENSKO: Predseda opozičného Smeru-SD a bývalý trojnásobný premiér Robert Fico sa po
stretnutí s prezidentkou Zuzanou Čaputovou vyjadril k téme ich stretnutia.

Prezidentka Zuzana Čaputová v pondelok diskutovala v Prezidentskom paláci s premiérom
Eduardom Hegerom (OĽaNO) o aktuálnej situácii v bezpečnostných zložkách. Témou rokovania
prezidentky s predsedom vlády bol tiež vývoj pandémie ochorenia Covid-19.

“Premiér prezidentku informoval aj o situácii vo vládnej koalícii, pričom jej povedal, že je pripravený
na všetky varianty v záujme udržania politickej stability a takisto plnenia vládneho programu,”
priblížila jeho hovorkyňa Ľubica Janíková.

K téme ohľadne situácie v bezpečnostných zložkách sa prezidentka stretla aj s predsedom
opozičného Smeru-SD Robertom Ficom.

Podľa vyjadrenia jej hovorcu Martina Strižinca sa Zuzana Čaputová plánuje stretnúť aj s predsedom
parlamentu a koaličného hnutia Sme rodina Borisom Kollárom a lídrom mimoparlamentného Hlasu-
SD Petrom Pelegrinim.

“Na stretnutiach s nimi plánuje hovoriť aj o tom, ako upokojiť situáciu na Slovensku,” doplnil
hovorca.

Predseda opozičného Smeru-SD a bývalý trojnásobný premiér Robert Fico sa po stretnutí s
prezidentkou vyjadril, že napriek mnohým zásadne rozdielnym názorom, a to nielen v otázke
zmareného referenda, sa stretnutia s hlavou štátu zúčastnil. Dodal, že Zuzanu Čaputovú otvorene
informoval o závažnosti súčasnej situácie na Slovensku, ktorú Smer–SD charakterizuje ako totálny
rozvrat sociálneho a právneho státu.

“Ak oznámi, že otázky nepodá na posúdenie Ústavnému súdu, začneme zbierať podpisy. Pokiaľ sa
opätovne rozhodne iniciovať podanie na Ústavnom súde a opätovne sa pokúsi referendum zmariť,
bude to mať nedozerné následky pre celý politický systém a vážnosť prezidentského úradu do
budúcnosti,” uviedol Fico. Zároveň poznamenal, že vyslovil jasné presvedčenie, že jedinou cestou,
ako zmierňovať stupňujúce sa napätie v spoločnosti, je dať ľuďom právo rozhodnúť o konaní
predčasných parlamentných volieb v referende.

Fico poznamenal, že v Prezidentskom paláci zanechal viaceré posolstvá. “Predovšetkým som
zdôraznil nárast frustrácie a hnevu slovenskej spoločnosti a nevyhnutnosť prezidentského úradu
dôraznejšie reagovať na útoky vládnej koalície na sociálny štát a neschopnosť vlády riešiť
najakútnejšie sociálne výzvy,” povedal.

Poukázal na to, že hnev ľudí v smerovanie krajiny sa zvyšuje. “Uviedol som pani prezidentke celý rad
konkrétnych prípadov manipulácií trestných konaní, zneužívania právomoci verejných činiteľov,
korumpovania udavačov a nespravodlivostí, ktoré vyžadujú kritiku pani prezidentky,” povedal Fico.
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Nečinnosť hlavy krajiny v otázkach deštrukcie právneho štátu a hrubého zneužívania trestného práva
považuje predseda Smeru-SD “za zatváranie očí pred realitou”.

Zároveň prezidentke oznámil, že Smer-SD plánuje v októbri aj novembri zorganizovať protestné
zhromaždenia.

Viac vo videu:

Dianie v orgánoch činných v trestnom konaní riešila aj Bezpečnostná rada SR. Rozhodla o vzniku
pracovnej skupiny pre obnovu dôvery v právny štát, ktorá začala fungovať minulý týždeň. Pripraviť
má konkrétne návrhy zmien na zlepšenie fungovania súdov, polície a prokuratúry.


